
 

Concept Notulen 
 

Vergadering  

Datum 5 september 2023 

Tijd: 20:00 uur 

Plaats: Joffershof en online 

 

Deelnemers:  

Roy Moeskops, Jan Manders, Bas van Treek, Sjaak Verstegen,  Juul de Bont, Rob Smeets, Cas Jost, Peter 

Rijnen, Huub Geurts, Fons Opheij, Geert de Groot, Theo Simons, Noël Deryckere en Bram Verstegen. 

Afgemeld: Maarten Berbers en Wim Geurts 

1. Welkom:  

Roy is vandaag voorzitter en heet iedereen welkom op deze vergadering 

 

2. Notulen vorige vergadering dd. 6 juni 2023.  
De notulen worden goedgekeurd. Opmerkingen: 
- Calvariegroep: Jan en Wim zijn bij de parochie geweest. Jan heeft het mandaat gekregen om contact op te 
nemen met Stichting Restauratie Limburg. Arnold Truijen van de stichting is restaurateur en gaat de restauratie op 
zich nemen. Kosten zijn voor rekening van de parochie. 
- Sjaak heeft bij de rondvraag op de vergadering van juni de vraag gesteld over het storten van gras bij Volharding, 
achter veld 3. Peter bespreekt dit bij Volharding en met de gemeente. De gemeente zou dit t.z.t meenemen als ze 
in de buurt waren. Een datum is niet genoemd. 
 
Actielijst: 
- Artikel Globaal inzake de glasbakken  gereed 
- Boom Makken. De kruin blijkt dood te zijn. deze is/wordt verwijderd  gereed 
- Overige zaken staan op de agenda. 
  

3. Ingekomen stukken: 
- Toekomstvisie gemeente. Er staat een fout in m.b.t.  station Vierlingsbeek. Oude cijfers waarbij sprake is van 400 
in- en uitstappers per dag.  Dit zijn er inmiddels ruim 500. Dit is doorgegeven. 
- Glasbakken. Er komt een openbare aanbesteding. Glasbakken worden in de hele gemeente vervangen. 
- Uitnodiging 23 september voor de gebruikers Joffershof. Roy en Huub gaan hier naar toe. 
- Project Kern met Pit is weer geopend. Ideeën zijn welkom 
- Mail platform in de gemeente wordt nauwelijks gelezen. Deze worden niet meer verspreid. Iedereen kan de site 
gewoon raadplegen. 
 

4. Algemene informatie: 
 
4.1 WIU 2022 en 2023 
Op 30 augustus is er een overleg geweest met de gemeente over de WIU 2023: 

- Bewegwijzering Molenweg naar Boxmeer wordt omgeleid voor fietsers via de Kiekuutweg. Dit is akkoord. 
- Fietspad/fietsoversteekplaats Spoorstraat. Onduidelijke situatie t.h.v. de dierenweide. Gemeente heeft een 

voorstel gedaan. De blokken op de weg worden verwijderd, er komen haaientanden. De bocht in het 
fietspad naar de Spoorstraat wordt 90 graden. Het bord met de aanduiding fietspad wordt dichterbij de weg 
gezet. Vergadering is akkoord met het voorstel. Huub overlegt dit nog met de indieners. Na akkoord zullen 
wij de gemeente berichten. 

- Abri (overdekt bushokje) in Vierlingsbeek. Peter overlegt met wonen Vierlingsbeek, de VVE en de 
gemeente (Udo van de Zanden) over een mogelijke locatie. Ingang wonen Vierlingsbeek gedeeltelijk 
overkappen?  



- Paaltjes op de Spoorstraat. De gemeente wil medewerking verlenen om de overzichtelijkheid en 
verkeersveiligheid  te vergroten. Voorwaarde is wel dat er draagvlak onder de bevolking is. Let op als er 
paaltjes worden verwijderd zal men daar auto’s gaan parkeren.  

- Paaltjes op Spoorstraat tussen de dierenweide en Heihoekscheweg. Deze hebben eigenlijk geen functie. 
Huub vraagt of de betreffende bewoner het erg zou vinden als deze paaltjes zouden verdwijnen. 

- Grotestraat Noord, als er draagvlak is wil de gemeente meewerken aan verkeersremmende factoren.  
 

4.2 Bezoek burgemeester Moorman op 29 augustus 
Het was een leuke en gevarieerde  middag die goed is opgezet. Veel verenigingen en organisaties zijn hierbij 
betrokken. Vierlingsbeek is op de kaart gezet. Grote complimenten aan de organisatie! 
 
4.3 Kermis Vierlingsbeek 
Zowel de horeca als de kermisexploitant is tevreden over het verloop van de kermis 2023. Op 27 september is 
er een evaluatie en wordt gekeken over hoe we de toekomst ingaan met de kermis in Vierlingsbeek. Er 
hebben zich ook nieuwe vrijwilligers gemeld. De kermisdinsdag is voor de exploitant de beste dag. De KBO 
heeft zijn matinee die dag. Geert bekijkt of er namens de KBO ook iemand zitting kan nemen in de werkgroep. 
De horeca organiseert niets meer op dinsdag. De werkgroep neemt dit mee. 
De rommel op en rondom het Vrijthof en de situatie van het grasveld is een verantwoording van de horeca. De 
tent heeft er langer gestaan en dat is niet goed voor het gras. Horeca is verantwoordelijk voor het opruimen 
van het afval ter plaatse. Op het kermisterrein is de exploitant verantwoordelijk. Cas koppelt dit terug met 
Gerard Berkers en de Horeca. 
De aankondigingsdoeken hangen nog in de frames. Er is geen aanvraag gedaan om een doek op te hangen. 
Cas legt procedure aan Maarten/Wouter uit en zorgt dat e.e.a. opgeruimd wordt. 
 
4.4 Werkgroep wonen o.a.: 

- Herinrichting Soetendaal (gesprek 31 aug. 20230 
Op 31 augustus is er een overleg geweest met de gemeente en de bewoners aan het 
Soetendaal/Vierlingh. Er is daar een schets besproken om het Soetendaal en een stukje 
Vierlingh woonrijp te maken. Het was een constructieve bijeenkomst met een goede opkomst. 
Volharding had de kantine ter beschikking gesteld. 
 
 

- Bezoek wethouder De Bruin 
Op 7 juli heeft wethouder De Bruin ons bezocht: Ze heeft een update gegeven over de status 
van plan Klaphekken en Heihoekscheweg-West. Door een tekort aan ambtenaren zal het hier 
voorlopig bij blijven. Voor CPO en ouderenzorg is er misschien nog een mogelijkheid bij het 
voetbalveld. Zij komt hier in november op terug.  
  

4.5 Viva Vierlingsbeek en Groeningen 
Op 6 juli is er een bijeenkomst geweest met de kartrekkers. Conclusie is dat er heel veel georganiseerd 
wordt in beide dorpen. Dit gebeurt door allerlei organisaties.  
MFA/IKC: n.a.v. een gesprek met de gemeente is er een raadsbesluit opgemaakt dat is besproken in dit 
overleg. Conclusie: wij zijn blij met de gekozen richting, echter de termijn van 10 jaar vinden wij niet passen 
binnen de ambitie van het DOP. Op 14 september is er een vervolggesprek.  

 
Rondvraag 
Bas: Uitnodiging Maasheggen Unesco. Juul overlegt met Rein over deelname 
Bas: Het leefbaarheidsbudget staat nog open. Er is nog een subsidie voorhanden t.g.v. € 7.500,- Alle 
leefbaarheidsinitiatieven komen hiervoor in aanmerking. Groevie is ook ingeseind. 
Peter: Update vliegbasis is rondgestuurd door Fons. 
Juul: wateroverlast. Bas stuurt reminder via gebiedsmakelaar 
Brandstichting door jongeren bij Bibliobeek. Gemeld bij Sociom en gemeente. De vraag is waar je een dergelijke 
klacht neer moet leggen. Roy neemt contact op met Sociom.  
Sjaak: De das onder het fietspad nabij Erik Lamers veroorzaakt steeds meer schade. Melden via de app is de 
beste optie.  
 
Sluiting 
 
 



 

Actielijst: 

 

Actiehouder Actie omschrijving Datum 

Herkomst

Datum 

afronding 

gepland

Rein/Huub Organiseren energiecafé 01-11-23 07-03-23

Allen Event voor vrijwilligers 06-06-23 04-07-23

Allen Mogelijkheden bordje pluktuin 06-06-23 04-07-23

Noël WIU 2022: paaltjes en verkeerssituatie Spoorstraat 06-06-23 05-09-23

Peter WIU 2023: Abri 06-06-23 05-09-23

Allen Mogelijkheden subsidie speeltuinen 06-06-23 05-09-23

Juul Deelname bijeenkomst Maasheggen UNESCO 05-09-23 03-10-23

Bas Bijeenkomst wateroverlast (reminder naar gemeente) 05-09-23 03-10-23

Roy Informeren wie aanspreekpunt is bij calamiteiten 05-09-23 03-10-23

Peter Storten gras Volharding 05-09-23 07-11-23

Huub WIU 2023: paaltjes t.h.v. Jan van den Berg 05-09-23 07-11-23

Cas Kermis: Terugkoppelen procedure 

aankondigingsframes met horeca.

05-09-23 07-11-23

Cas kermis: opruimen afval en verzorgen grasveld 

afstemmen met horeca en resultaat delen met Gerard 

Berkers

05-09-23 07-11-23

Wim Bankje watermolen 11-05-21 01-01-24

Werkgroep 

Statuten

Actualiseren van de Statuten Stichting Dorpsraad 

Vierlingsbeek en opstellen huishoudelijk reglement, wet 

WBTR en stemrecht

01-10-19 01-01-24

Leefbaarheid Parkeren Vrijthof 07-03-23 01-01-24

Sjaak Lampen kerktoren 06-07-21 01-01-24

Allen WIU 2024:WIU: weg station bij oud papier: mag 

verbreed en opgeknapt worden.

fietspad t.h.v. de Vier Linden. Verkeersremmende 

factoren Grotestraat Noord

05-09-23 15-01-24


